

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Jordan Wood Industries (jwico) Date: 10-02-2025 09:23:35 AM	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الأردنية للصناعات الخشبية / جوايكو التاريخ: 10-02-2025 09:23:35 AM
The Extraordinary General Assembly Meeting of Jordan Wood Industries (jwico) was held on 12:00 On 09-02-2025 at Through Zoom Application. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 85.66%.	عقدت الهيئة العامة لشركة الأردنية للصناعات الخشبية / جوايكو بتاريخ 09-02-2025 على 12:00 اجتماعا غير عادي وذلك في عبر الوسائل الإلكترونية عن طريق تطبيق Zoom وبنسبة حضور 85.66%.
Subject: Other	الموضوع: آخر
Approval of the Board of Directors' report for the year 2023 and the future plan for the year 2025, and their acceptance Approval of the auditor's report for the year 2023 Approval of the company's budget for the year 2023 and its confirmation Approval of the appointment of Samaan & Co. BDO as the auditor for the year 2024 Approval of the election of the following individuals as members of the Board of Directors Makram Adel Najeeb Qubai Ramez Najeeb Adel Qubain Dima Ziad Shawkat Marji Najeeb Adel Najeeb Qubain Nader Mousa Salameh Al-Haddad Ghalia Charlie Ghalib Bisharat Alaa Al-Din Saeed Khader Warrad	1. الموافقة على تقرير مجلس الإدارة لعام 2023 والخطة المستقبلية لعام 2025 والمصادقة عليها 2. الموافقة على تقرير مدقق الحسابات لسنة 2023 3. الموافقة على ميزانية 2023 للشركة والمصادقة عليها 4. الموافقة على اعتماد شركة سمان وشركاه للتدقيق BDO مدققا لعام 2024 5. تم الموافقة على انتخاب السادة التالية أسماؤهم أعضاء مجلس الإدارة • مكرم عادل نجيب قبعين • رامز نجيب عادل قبعين • ديمة زياد شوكت مرجي • نجيب عادل نجيب قبعين • نادر موسى سلامة الحداد • غالية شارلي غالب بشارات • علاء الدين سعيد خضر وراذ
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Suzanne Alnaif	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Suzanne Alnaif